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Pan Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta
Woclawek

I nteqpelacj e Mi gdzysesyj ne.

l.W ubiegtym tygodniu wyrernontowano 150 metrowy odcinek jezdni na wloclawskiej
ztporze.Za chwilg bgdzie wyknywany nemont b4dt przebudowa ealej jezdni na zaporze.Cry
miasto mn za du2o pieniedzy by placi( z, to samo.Od blisko roku mamy zagwarantowane
okolo 4 miliony zlotych z ministerstwa infrastruktury na ten cel.Opieszalo$d w wykonaniu
calego zadsnia powoduje dodntkowe koszty co jui zakrawa na niegospodnrno${.Prosu? o
konkretne wyja$nienia w tej sprawie.
2.Proszg o wyja$nienie i naprawienie szkody narzeczmieszkanc6w budynku mieszkalnego przy
ulicy Cienistej 29131.Na skutek naprawy bie2qcej ulicy i podwyiszenia jei nawierzchni plot ulegi
przechyleniu i grozi zswaleniem.Proszg pana prezydenta o wyegzekwowanie od wykonawcy
remontu drogi naprawy szkody narz&cztej wsp6lnoty.
3.Miesz*ancy ulicy Zirnowej proszq o polotenie dywanika z warstwy bitumicznej na ich
drodze.Obecnie przy braku opad6w'na ulicy kt6ra posiada jut podbudo*g jest bardzo duio pyldw i
kurzu utrudniaj4cych im Zycie.
4.W imieniu mieszkaric6w proszE o uwzgigdnienie wyrniany chodnika w planach remontu placu
przed Teatrem impresaryjnyrn.Tfiegadowany chodnik na\e3v wymienid az do ulicy Brzeskiej.
5.Proszg po o raz kolejny o wypelnienie ubltkdw w r.r"licy Swiotlanej.Najwipcej jest ich na
polEczeniu z ulic4 Bluszczow4.
6.Mieszkafrcy ulicy Dzikiej pytaj4 kiedy zostanie ona utwardzona ajej dtugo$i to zaledwie okolo
100 metrow na co nie potrzeba duzych naklad6w finansowych.
J,)'{a remontowanych odcinkach ulicy Plockiej w tamtej kadencji sq ubytki i pgknigcia wzdtu2ne na
jej nawierzchni.Czy te odcinki obejmuje jeszcze gwarancja?Moim zdaniem potrzebne jest badanie
skuktury jezdni przez wyspecjalizowane laboratorium Generalnej Dyrekcji br6g i Autostrad.

Z powa?tniem


